

C.I.J.

Communiqué No. 52/3.
(non officiel)

Les renseignements suivants émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice, ont été mis à la disposition de la presse:

Le Gouvernement impérial de l'Iran ayant sollicité une remise de l'ouverture de la procédure orale pour l'examen de l'exception préliminaire en l'affaire de l'Anglo-Iranian Oil Company, le Président, par application de l'article 47, paragraphe 2, du Règlement de la Cour, a remis d'un mois l'ouverture des débats en cette affaire. La date exacte sera fixée par la Cour.

La Haye, le 8 avril 1952.

I.C.J.

Communiqué No. 52/3.
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice has been communicated to the Press:

The Iranian Government having asked that the opening of oral proceedings in the Preliminary Objection in the Anglo-Iranian Oil Company case be postponed, the President, by application of Article 47, paragraph 2, of the Rules of Court, has postponed by one month the opening of the oral proceedings in this case. The exact date will be fixed by the Court.

The Hague, April 8th, 1952.
